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 23-5 פרפרוטוקול אסיפה כללית מס
 7/6/23:  תאריך האסיפה

 279ליום האסיפה:   האגודהחברי    פרמס
 63הנוכחים:  האגודהחברי  פר  מס

 20:15נפתחה בשעה  ראשונה  האסיפה 
  הנדחית נפתחה בשעה האסיפה  

 
 סדר יום

 

 בחירת יו"ר ומזכיר אסיפה  .1

 בחירת ועדת קליטה  .2

 הצעת המזכירות לחלף פנסיה  .3

הצעות הצוות האסטרטגי לאופן ניהול מתווה משרד המשפטים וכללי ההתנהגות שלנו   .4
 ושל אורחינו בנחל  

 
 iהחלטות ) בתמצית ( 

 בחירת יו"ר ומזכיר אסיפה  -   1סעיף מס' 

   1נמנע:   0 נגד:   63בעד:  לביא מאירי  ליו"ר האסיפה נבחר: 

 0 נגד: 64   בעד: :אלה פרג מורגן  למזכיר האסיפה נבחר

 
 בחירת ועדת קליטה    2סעיף מס' 

 
אלה פרג מורגן הציגה את תפקידי ועדת קליטה ואת שמות  המועמדים לכהן בה,  תמצית הדיון:  

 מהמצביעים לא יכהן בועדה   50%הובהר שמועמד שלא יזכה בתמיכה של 
 

 החלטה: 
 שמות המועמדים יובאו לבחירה בקלפי בהצבעה שמית בעד ונגד 

 
 0  נגד:  64 :בעד

 
 הצעת המזכירות לחלף פנסיה    3סעיף מס' 

 תמצית הדיון:  
ההחלטה המוצעת היא המשך התהליך של איחוד סטטוסים, בהחלטה על איחוד סטטוסים הוטל 
על המזכירות לגבש הצעות לחלף פנסיה לכיסוי הגרעון האקטוארי של מצטרפים חדשים לחברות 
בקבוץ, ההצעות המובאות מחייבות מצד אחד חלופה אמיתית לכיסוי הגרעון ומצד שני מבטיחות  

 את הקבוץ מנשיאה בנטל של מי שבשלב זה אין בידו לכסות גרעון זה. 
 שלוש החלופות המוצעות הן: 

          הסדר לחישוב משותף של צבירת פנסיה של שני בני זוג חברים .1
 הסדר להשלמת חסר פנסיוני באמצעות התחייבות למימוש נכסים ופירותיהם  .2
 פריסה לפרק זמן מוגבל -הסדר להשלמת חסר פנסיוני  .3

   75%בקלפי ברוב של   2במהלך הדיון הועלתה הצעה לאשר את חלופה 
הועלתה הצעה שתתוסף להצבעה בכותרת הראשית  ובנוסח הסופי הבהרה שבחירת  

 המסלול תהיה בהסכמה של הקבוץ
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להכרעה ברוב רגיל ולהוסיף להחלטה שבחירת  להעביר לקלפי את שלושת החלופות  החלטה:

 הסמסלול תהיה בהסכמת הקבוץ 
 

   1נמנע:   2  נגד:  61בעד: 

הצעות הצוות האסטרטגי לאופן ניהול מתווה משרד המשפטים וכללי    4סעיף מס'  .1
 ההתנהגות שלנו ושל אורחינו בנחל  

 
תמצית הדיון: לביא סקר את התפתחויות מאז החלטת משרד המשפטים וכן את הנימוקים לגיבוש  

 ההמלצות, ניתן זמן לשאלות והערות. 
 החלטה: 

 להעביר למשאל חברים ותושבים אד הוק  את המלצות הצוות האסטסטגי 
 התקבל פה אחד! 

 
     דה:ותמת האגו ח     :חתימת יו"ר האסיפה

   : חתימת מזכיר האסיפה

 

 
 


